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Spørsmål til møte hovudutval Opplæring og kompetanse 17.02.21

Mange vidaregåande skular har hatt ekstrautgifter under koronaepedemien og det er grunn til å tru utgifsbehovet
blandt anna til vikar, reinhald og smittevern aukar. Det har tidvis vore ei  veksling mellom gult og raudt nivå etter
smittetrykket og dette har ført til mykje ekstraarbeid for skulane våre. Kunnskapsministeren og regjeringa har heile
denne tida sakt at dei skal kompensera kommunar og fylkeskommunar for utgiftar dei har som følgje av koronakrisa. 

Spørsmål:

1.  Har vi oversikt over meirutgiftene sektoren har hatt som følgje av koronaepedemien?
2. Kor mykje kompensasjon har Vestland Fylkeskommune fått for opplæringssektoren?
3. Korleis er desse midla eventuelt fordelt ut i sektoren? 
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